

Klubbmöte 16/2 2022 hos Adolfssons Fisk i Fulltofta

Närvarande: Bengt D, Lars S, Carina A, Mats J, Helene A, Göran C, Mattias J, Katarina G, David W, Anders C, Titti O, Niklas Sj, Lena Sj, Stellan L, Hans L, Irene N, Jonas E, Pontus N, Pontus G, Jimmy A, Eric A, Marie Louise, Terese S, Christer S, Alf T, Håkan S

-Bengt D hälsar alla välkomna och öppnar mötet

-Bengt informerar om ekonomin.

För närvarande så är det inga som ligger efter med avgifterna

Vi har inte haft några intäkter från Hörby Marknad och Påsk Boostern under förra året.

Bengt informerade om att det finns bidrag att söka för att täcka inkomstbortfall. Det finns något som heter återstartstöd som ska hjälpa klubbarna att få tillbaka medlemmar med olika aktiviteter. Detta kan vara hyra av tränare, bidrag att arrangera teori/praktikträningar för nya medlemmar t.ex.

Man kan söka bidrag för något som heter Lärgrupper och det är om vi till exempel har personer som samlas för att ta ut lag varje vecka mm

-Vi informerade om utökade träningsbanor klockan 18 och neddragning av antal klockan 20

-Vi har blivit 15 st fler medlemmar sedan säsongen började, samtidigt är det 12 st medlemmar som betalar men som inte kommer och tränar.

-Vi informerade om att vi kommer att beställa samma typ av tröjor inför nästa säsong som vi använt tidigare.

-Vi informerade om behovet att söka sponsorer inför nästa 3 års period till tröjorna. Som det är idag så drar vi in ca 60 000:- på sponsorer och det motsvarar 1000:- lägre avgifter för varje medlem och år. Bengt återkommer med en prislista på vad sponsorplatserna kostar

-Vi delade ut kontrakten för nästa säsong och informerade om att det var viktigt att få in dessa så fort som möjligt för att kunna planera för tröjinköp mm

-Vi informerade om att för nästa säsong så står klubben för licenskostnaderna samt att vi drar ner med en månad för avgifterna.

-Vi tog upp UK:s problem med att det blir många återbud efter att lagen tagits ut och att medlemmar är dåliga på att fylla i "Kan ej listan". Diskussionerna om hur vi skulle bli bättre att underlätta för UK gick heta, men inget konkret kom fram. Lars S föreslog att vi ska suga på detta till Årsmötet och då ta upp det igen då vi troligen är flera.

-Vi tog upp förslaget med att vi ska arrangera teori/praktik träningar för nya medlemmar. Detta genomförs kanske med att mer erfarna spelare delger erfarenheter med nya medlemmar.

-Bengt informerade om "flyers" som ska delas ut i t.ex skolor för att öka intresset för bowling. Detta har tagits fram av Skånes Bowlingförbund för att få in fler bowlare i klubbarna.

-Tävlingskommittén ålades att ta fram datum och inbjudan till KM 2022.

-Irene informerade om Påsk Boostern och delade ut inbjudan som kommer att tryckas upp. Det är viktigt att medlemmarna sätter upp sig på "passningslistan" för att vi ska kunna genomföra tävlingen. Det kommer att vara lotteri och som vanligt "Guldägglan". Det är 2 klasser. Herr/Herr , Dam/Dam

samt en mix klass Herr/Dam. Start avgift är 300:- /person och är man ungdom (det år man fyller 16) betalar man 150:-

-Vi informerade om vid ett eventuellt kval för A- och/eller F-laget så kommer detta att gå i Maj. Vi kommer då att utöka träningen med någon vecka.

-Vi informerade om valberedningens arbete och vikten av att ställa upp på ansvarsposter i klubben. Är vi många som hjälps till så blir bördan inte så stor. Pontus ska maila Bengt vilka poster som skulle behöva besättas och så lägger vi ut detta på hemsidan.

-Bengt tackade för visat intresse och avslutade mötet. Samtidigt så var kaffet och den fantastiskt goda kakan som Carina bakat slut och då gick vi hem.

.....

Lars Strandberg
Sekreterare

.....

Bengt Dexe
Ordförande